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Dagsorden: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19.00-19.30: 

1) Nyt fra elevrådet (UDGÅR på dette møde, da 

elevråd ikke er valgt endnu) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og øvrige 

 

 

 

 

19.30-20.30: 

3) Konstitution af skolebestyrelsen 

a) Valg af formand 

b) Valg af næstformand 

c) Valg som repræsentanter / suppleant til 

bestyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Morten 

Velkommen til de nye Skolebestyrelsesmedlemmer + 

præsentationsrunde ;O) 

 

Tak fra Annette til jer der deltog ved min jubilæumsreception + tak for 

hilsner og den fine gave ;O) 

 

Informationsmøde for nye skolebestyrelser i går ved skolechef Thomas 

Garsdal. Nina, Simon, Tanja og Annette deltog. 

Godt møde. Der kommer materiale ud fra mødet. Vi anbefaler at I læser 

dette. 

4-5 gange årligt mødes kommunens skolebestyrelsesformænd. 

 

HUSK – næste gang tager vi billeder af 

skolebestyrelsesmedlemmerne til hjemmesiden 

 

 

 

 

Erik fortæller lidt om præmisserne for elevråd. 

Elevrådet vælges blandt elever i 4. til 9. årgang. Der vælges 2 formænd, 

der sammen varetager opgaven. 

Der er 12 møder om året. 

Det er godt at opleve, at elevrådet bliver taget meget alvorligt i vores 

skolebestyrelse.  

Elevrådsformænd deltager så vidt muligt på alle skolebestyrelsesmøder. 

Der er endnu ikke valgt elevråd for dette skoleår. 

 

Ide: minielevråd for 0. til 3. årgang. Det praktiseres på andre skoler i 

kommunen. 

 

4 gange årligt mødes fælleselevrådet – alle elevrådsformænd. 

Herudover en elevdemokratidag, hvor alle elevrådsrepræsentanter 

mødes. 

 

 

For at spare tid, bliver der udsendt skriftlige meddelelser, som man kan 

kommentere på/spørge ind til på efterfølgende møde 

Ift. byggeri er der måske brug for at udvælge et par 

skolebestyrelsesmedlemmer omkring nytår? 

 

7. november fælles bestyrelsesmøde + daginstitution med BKF 

 

Nina har været konstitueret Skolebestyrelsesformand & Sussi 

næstformand hen over sommerferien. 

Nina stiller sig til rådighed som skolebestyrelsesformand og Sussi som 

næstformand for de kommende 2 år. 

Begge blev efterfølgende valgt – dette er for en to års periode jf. 

forretningsordenen.  

 

Vi har tradition for at suppleanterne deltager på alle bestyrelsesmøder. 

Suppleanter har dog ikke stemmeret. 

Da vi har ansat Kasper Kristensen, har vi kun en suppleant i kommende 

periode. 

Sofie melder sig for de kommende 2 år. 

 

Skolebestyrelsesmøde ved Engesvang Skole 

torsdag d. 22.08.24 kl. 19.00-21.30 

Dagsorden  
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4. Bestyrelsens forretningsorden.  

- Kort gennemgang → godkendelse af 

fortsættelse eller punkt på kommende møde. 

(Forretningsorden vedhæftet dagsordenen) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5) Mødedatoer for 2024/25  

- Ledelsen præsenterer et forslag (medbring 

kalender) 

 

 

6) Fordeling af bestyrelsesrepræsentanter på  

årgange og klasser (ledelsen medbringer 

udkast) 

 

 

 

 

 

Kort pause. 

 

 

 

30-21.30: 

7) Kommunalt budget 

- Ledelsen laver et oplæg 

- Drøftelse + beslutning om udarbejdelse af 

høringssvar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8) Skolens arbejde med meddelelsesbogen.  

- Status 

- Drøftelse om princip 

 

9) (Hvis der er tid) Arbejdet i skolebestyrelsen  

- Årshjul (det eksisterende) drøftes 

- Ønsker fra forældrevalgte 

 

Medarbejderrepræsentanterne vælges for et år af gangen af skolens 

medarbejdere. 

 

Forretningsorden skitserer, hvordan vi arbejder. 

Formand, næstformand + øverste skoleleder laver dagsorden forud for 

kommende møde. 

Vigtigt at I kommenterer på dagsorden og referat mellem møderne. 

Kommentarer mv. sendes til Claus. 

 

Alt kommunikation foregår på privat mail. 

God ide ved henvendelse fra forældre, at man lytter og f.eks. siger: Jeg 

kan desværre ikke svare lige nu, men jeg tager det med på 

bestyrelsesmøde. Snak med Nina, Sussi eller Claus, så vi kan være 

forberedt til kommende bestyrelsesmøde. 

Ved konkrete personale- eller elevsager, skal det gå direkte til ledelsen. 

Bestyrelsen behandler ikke enkeltsager.  

 

Vores forretningsorden illustrerer den praksis vi faktisk har. 

 

Forretningsorden godkendes derfor. 

 

 

 

 

Skoleårets møder planlægges for hele skoleåret. 

Tradition er at der deltager skolebestyrelsesrepræsentant på alle 

forældremøder i efteråret. 

Møderne fordeles imellem skolebestyrelsen. 

Liste sendes ud med referatet. 

Der er tradition for, at der laves en fælles oversigt over de emner der lige 

rundes på mødet. 

De møder der endnu ikke er datosat, bliver sendt ud senere. 

 

 

 

 

 

 

Claus gennemgår budgetforslag 2025-2028 med udgangspunkt i IBK 

skolernes budget. 

Claus´ PowerPoint medsendes referatet. 

 

Ift. høringssvar: der nedsættes et udvalg. 

Rikke & Nina laver et udkast til høringssvar. Det vil være klar primo i 

uge 35. 

 

Claus sender høringssvar fra sidste år til inspiration. 

Klogt at starte høringssvar med en positiv vinkel: Byggeri, ingen 

besparelse mv. 

Pas på længden af høringssvar. 

Høringssvar skal være strategiske. 

 

 

 

Resterende punkter vurderes overført til kommende 

Skolebestyrelsesmøde, da vi ike havde mere tid.  
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10) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

Meddelelsesbogen 

Sammen om skolen 

Færdiggørelse af årshjul 

 


